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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   

Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

2023-03-13 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset 
 
 

Närvarande:  
Sara Skullered (Ordförande) 
Nina Cromnier (Vice ordförande, TK) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 

Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK) 
Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 

Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén), del 
av tid, from § 7. 
Susanne Darbring (Fastighetskommittén) 
Sofia Lundberg (Vice sekreterare) 
Berit Berggren (Sekreterare, suppleant) 
Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, suppleant) 

Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 
 
 

Ej närvarande: 
 
Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 
 

 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullered förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Sofia Lundberg valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkändes.  

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll från januari är justerat och publicerat på sfrk.nu.  

Protokoll från konstituerandemötet bordlägges till nästa möte så att alla hinner läsa igenom. Finns att 
läsas på hemsidan och är skickat till Ridskolan.  

 

§ 5  RIDSKOLAN INFORMERAR 

Björn Waimon, ridskolechef, är inte närvarande men har följande medskick till styrelsen. 

Fotografering och filmning under ridlektioner kan var känslig och Ridskolan önskar att styrelsen tar upp 
frågan.  

Filmning för eget bruk är tillåtet, Att lägga ut på socialmedier är inte tillåtet utan retuschering eller 
personernas godkännande. Mötet diskuterade vilken policy klubben har och om det finns hjälp att få via 
Ridsportsförbundet? 

Sara tar reda på om det finns någon specifik anledning till att frågan kommit upp. 

Lena och Sara tar fram ett förslag på hur klubben ser på frågan och lägger sedan upp det på hemsidan. 

 

§ 6  EKONOMI  

Karin Wennerholm meddelar att utbetalningen av det nationella lokstödet har inkommitoch att fakturorna 
med medlemsavgifterna har gått ut. 

 

about:blank
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§ 7 RAPPORT KOMMITTÉER & GRUPPER 

USEK: 

Agnes rapporterar om USEK:s årsmöte och årets planer för deras verksamhet. Nu fungerar det för USEK 
att lägga upp protokoll på vår nya fina hemsida. 

USEK anordnade uppskattade aktiviteter under sportlovet och informerar om kommande planer under 
påsklovet.   
Käpphästhinder har kommit och USEK har tänkt ordna ett Käpphäst KM. 

Styrelsen beviljas att de får inhandla ett vandringspris samt glitter till planscher.  
Det ordnas en ny - Vi i stallet tävling - i maj av Ridsportförbundets ungdomssektion. USEK tänker delta 

även detta år. 
 

Utbildning: 

Anette informerar om ett flertal utbildningar och kurser bl. Working Equitation och utbildningar som 
genomförs av SISU Idrottsutbildarna. 

HLR-utbildning under 2022 var lyckade och fler utbildningstillfällen planeras under våren 2023. En 
uppföljning med Workshop planeras in till hösten. 

Förebyggande och säkerhet i stallet är en utbildnig som finns med i SISU:s utbud. 

Saga och Tilda från USEKs styrelse har gått ULK-utbildningen och är nu klara. Martin och Ebba från 
USEKs styrelse har påbörjat sin ULK-utbildning. 

Senaste Grönt kort kursen för medlemmar var under 2021. Styrelsen beslutade att Anette tar kontakt 
med Marie Lextröm Roth för att planera in ett tillfälle under hösten. 

Anette kommer beställa ny ”Trygg i Stallet-lådan”. 

 

Fastighetskommittén: 

Uteridbanan 
Förlag på åtgärder för att iordningsställa ridbanan har tagits fram. Nytt staket och stöd för att ersätta 
gamla slipers samt ett nytt underlag. Offert har tagits in från Lefa Mark AB. Offerten innehåller även 
förslag på att lägga ny dränering. Dialog om utförande, tid och kostnad har startat med Ridskolan och 
Solna kommun. Redovisas vid nästa styrelsemöte. 

 

Gula ridhuset 
Renovering av taket på gamla ridhuset är klar. Åtgärdsförslag och tidplan för resterande renovering av 
balkar och pelare har inte kommit in till styrelsen trots påminnelser. Senaste informationen var att 
balkarna och betongplintar är skadade och behöver åtgärdas innan återfyllning sker men att 

konstruktören dröjer med åtgärdsförslag. Berit kontaktar kommunens kontaktperson denna vecka och 
begär en förklaring. 

Styrelsen beslutad att Sara efter styrelsemötena ger medlemmarna information om status, även om 
statusen är att det inte finns någon ny information. 

 

Styrelsen har uppmärksammat att städningen av klubblokalerna inte sköts ordentligt. Susanne tar 
ytterligare en gång upp detta med Ridskolan. 

 

 

Tävlingskommittén: 

Vårens externa tävlingar är inställda eftersom vi fortsatt bara har ett ridhus. I övrigt finns inget nytt att 
rapportera. 
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Medlemsregister & LOK-stöd:  
Rapportering av Lokstöd är klart. Nu kan alla våra medlemmar hantera sina uppgifter själva under ”Min 

Ridskola” på vår nya fina websida. Glädjande är att nya medlemmar tillkommer. 

 
Ridskolan behöver också komma in mer i nya systemet. Lena och Sara tar kontakt med Ridskolan och 
systemägarna.  
 

Styrelsens tidigare beslut om att anlita Veteranpoolen var nödvändigt men i och med nya systemet 
beslutar styrelsen att vi för tillfället inte behöver mer hjälp. Sara kommer informera berörd resurskonsult 
om detta. 

 

§ 8  Årsmöte 2023 

Uppföljning och utvärdering av årsmötet. Styrelsen är eniga om att årsmötet gick bra och att de var 

välbesökt vilket var uppskattat. USEK hade som vanligt förberett gott fika. 

  

§ 9  Samarbete med Solna Stad 

Sara informerar att hon har initierat en dialog med ledande politiker och tjänstemän i Solna.  
Styrelsen tycker att det är bra och tillsammans med med Fastighetskommittens möten med 
fastighetskontoret är det en bra plattform för ett gott sammarbete i framtiden. Sara fick mandat att 
fortsätta kontakten med Solna Stad. 

 

§ 10  STYRELSENS ATT GÖRA LISTA   

En genomgång av göra-listan sköts upp till nästa möte på gund av tidsbrist. Förslag på annan form av 

aktivitetsplan för utbildning, tävlingar och styrelse arbete tas upp vid nästkommande möte. 

 

§ 11 ÖVRIGA FRÅGOR: 

 

1) Inspirationsföreläsning med Friends.  
Ridskolan har tagit fram en offert om en inspirationsföreläsning från Friends. Bra program och 
utbildning men kostnaden är hög. Anette kommer att undersöka om SISU har motsvarande 

utbildning. Om inte kommer vi gå vidare med insperationsföreläsningen med Friends och 
klubben står då för kostnaden. 

2) Svenska fotbollsförbundet frågar om volontärer. 
Styrelsen konstaterar att volontärer till fotbollsmatcher inte ligger inom klubbens 
verksamhetsområde. Sofia får i uppdrag att svara tillbaka till fotbollsförbundet.  

3) Tobias från Express-Bild, erbjuder föreningsfotografering. Expressbild påstår att de  
kostnadsfritt utför fotografering för föreningar, digitalt för fri användning på hemsidan.  

Styrelsen beslutar att inte gå vidare. Sofia får i uppdrag attmeddela att vi inte är intresserade 

av erbjudandet. 

4) LED Kvalitet Horse, belysning för rid verksamhet. Punkten tas vid nästa möte. 

 

Fika på Styrelsemötet ordnas på avslutningsmöte inför sommaruppehållet, men självklart får styrelsens 
medlemmar om man vill spontant ta med och förbered fika till styrelsemötena under våren. 
 

 

§ 12 KOMMANDE STYRELSEMÖTEN 

Sara skickar ut en förfrågan för resterande möteninnan sommaren. 

 

§ 13 MÖTETS AVSLUTANDE 

Sara Skullered förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet: 
 

Berit Berggren 
 
 

 
 

  Justeras: 

  Ordförande 

 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

 

Sofia Lundberg 

 

 


